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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének  
2016. szeptember 1 . napján 18 órakor megtartott rendkívüli testületi üléséről. 

 
Az ülés helye:  Községi Önkormányzat házasságkötő terme (Pitvaros, Kossuth L. u. 
30.) 
 
Jelen vannak:   Radó Tibor polgármester 
       Léka János képviselő 
       Makó Sándor képviselő 
       Szabó Attila képviselő 
       Tószegi Gyula képviselő 
  Tóth Tibor képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívott:  Dr. Sarkadi Péter jegyző  
 
Radó Tibor polgármester – Szeretettel köszöntök mindenkit a rendkívüli testületi 
ülésünkön, köszöntöm a meghívásomra körünkben megjelent Lehoczki Annát a 
Pitvarosi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnökét. Anderkó Attila a munkahelyi 
elfoglaltsága miatt igazoltan van távol.  Megállapítom, ülésünk 6 fővel határozatképes. 
Két jegyzőkönyv hitelesítőt szeretnék felkérni. Tóth Tibor és Szabó Attila képviselőket 
javaslom hitelesítőknek. Aki elfogadja, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyz őkönyv hitelesít ők kijelölése 
 
90/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Tóth Tibor és Szabó Attila képviselőket jelölte ki. 

 
Radó Tibor polgármester – Az egyebeken belül további kiegészítésem lenne a 
következők szerint: van egy családanyának egy írásos kérelme, ingatlan, kertvásárlás 
és eladás ügyében kellene döntést hoznunk, sátorvásárlásról kell beszélnünk a Szlovák 
Nemzetiségi Önkormányzattal közösen, valamint a KÖFOP pályázat előkészítését 
kezdhetjük el, amely az önkormányzati ASP rendszer kiépítésére szolgál.  
Másnak lesz-e még felvetése az egyebeken belül? 
 
Léka János képviselő – Az ivóvíz minőségének ügyét, szeretném, ha megbeszélnénk.  
 
Makó Sándor képviselő – A kihelyezett behajtani tilos táblával kapcsolatban lenne 
felvetésem. 
 
Radó Tibor polgármester - Aki elfogadja a meghívóban kiküldött napirendi pontokat, az 
elhangzott kiegészítésekkel, kérem, szavazzon. Köszönöm, egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
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91/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadta el:  
 
1.) Szavazatszámláló Bizottságba póttagok megválasztása 
2.) Pitvaros, József A. u. 46. sz. alatti ingatlan ügye 
3.) Pitvaros, Széchenyi utcai ingatlan eladása 
4.) Egyebek 
 

1. Napirendi pont: Szavazatszámláló Bizottságba pót tagok megválasztása 
 
Radó Tibor polgármester – Kérem a jegyző urat, a napirenddel kapcsolatban éljen  
szóbeli előterjesztésével.  
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző – Az 1. sz. Szavazatszámláló Bizottságban Szabó Glória 
bizottsági póttag lemondott tisztségéről, mivel időközben köztisztviselő lett, ezért 
szükség van póttag megválasztására.   A megválasztott tagok száma 3 fő, póttagot 
pedig a szükséges számban lehet választani a törvény szerint. Javaslok a Pitvaros 1. 
sz. Szavazatszámláló Bizottságba 2 póttagot választani Bózsing Zsuzsanna Pitvaros, 
Mezőhegyesi út 33/b. és Nagy Gabriella Pitvaros, Kiss József u. 4. szám alatti lakosok 
személyében.   
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért a két említett személy póttagkénti 
megválasztásával, kérem, szavazzon. 6 igen. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros 1. sz. szavazókör Szavazatszámláló Bizottság póttagjainak 
megválasztása 
 
92/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvaros 1. sz. 
szavazókör Szavazatszámláló Bizottság további póttagjait az alábbiak szerint 
választja meg: 
Bózsing Zsuzsanna Pitvaros, Mezőhegyesi út 33/b. 
Nagy Gabriella Pitvaros, Kiss József u. 4.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal és törvény szerint 
 

2. Napirendi pont: Pitvaros, József A. u. 46. sz. a latti ingatlan ügye 
 
Radó Tibor polgármester – A József A. u. 46. szám alatti ingatlan felének ingyenes 
felajánlásáról már döntöttünk, azt elfogadtuk. A másik fele egy szlovák állampolgáré, 
akivel még akkor folyt az egyeztetés. Elkészült az adásvételi szerződés tervezete, mely 
szerint az ingatlan másik feléért 200.000 Ft-ot tudnánk adni azért, hogy az ingatlan 
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teljes egészében a miénk legyen. Aki egyetért azzal, hogy az említett ingatlan másik 
felét megvásároljuk a szlovák tulajdonosától, és felhatalmaztok arra, hogy a szerződést 
aláírjam, kérem, szavazzon. 6 igen, köszönöm.   
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, József A. u. 46. szám alatti ½-ed tulajdoni hányadának 
megvásárlása 
 
93/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Marcsek Stefan  
Szlovákia, 94001 Nové-Zámky (Érsekújvár) Nabrezna 4666/3. szám alatti 
lakostól, szlovák állampolgártól, mint ½  részben tulajdonostól a Pitvaros, 
József A. u.  46. szám alatt lévő, 490 hrsz alatt felvett „kivett lakóház, 
udvar” megnevezésű 3035 m2 területű ingatlan tulajdonrészét 
megvásárolja összesen  200.000 Ft összegért.  
 
Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés 
ügyvéd általi elkészíttetésére és a szerződés aláírására.  
  
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: eladó 
   Közös Hivatal pénzügy 

 
3. Napirendi pont: Pitvaros, Széchenyi utcai ingatl an eladása 
 
Radó Tibor polgármester – A Széchenyi u. 16. szám alatti, 114 hrsz-ú ingatlan 583 m2, 
melyet Szász Attila kíván megvásárolni gépraktározás céljára. Gondoskodna a kerítés 
megépítéséről, és felhívtam a figyelmét a szomszédos ingatlan közelségére, hogy ott 
szalmabálát ne tároljon. Legutóbb is 120 Ft/m2-es kialakult eladási áron adtunk el 
ingatlanokat. Javaslom ennek a kis területű ingatlannak az eladását is ugyanezen áron.    
 
Makó Sándor képviselő – Szerintem mehet.  
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért az elhangzott javaslattal, miszerint eladjuk 
Szász Attilának a kis ingatlant, a kialakult eladási áron, kérem, szavazzon. 6 igen. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, Széchenyi u. 16. szám alatti ingat lan eladása Szász Attilának 
 
94/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvaros, Széchenyi 
u. 16. számú, 114 hrsz-ú, 583 m2 területű, kert művelési ágú ingatlant 
eladja Szász Attila Pitvaros, Széchenyi u. 13. sz. alatti lakosnak.   
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A képviselőtestület az ingatlan eladási árát 120 Ft/m2-es egységáron 
határozza meg, mely az adásvételi szerződés megkötésével egyidejűleg 
kerül kifizetésre az önkormányzatnak.  
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés 
aláírására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: bentiek szerint 
Értesül: Közös Hivatal Pénzügy 
    Vevő 

Egyebek:  
 

- Pitvaros, József A. u. 27. sz. ingatlan megvásárlás ának ügye  
 

Radó Tibor polgármester - Bán Péterék laktak ebbe a József A. u. 27. sz. alatti 
ingatlanban, amely jelenleg bérbe van adva, de a tulajdonosok szeretnék eladni 
nekünk. Kedvezményes árat adtak az önkormányzat felé, 400.000 Ft az ajánlott 
összeg. A plébánia felől van ez az ingatlan. Mondtam, hogy kizárólag per- és 
tehermentesen vennék meg csak az ingatlant, ha egyetértetek. Ez az ingatlan minimális 
karbantartás után bérlakásnak jó lenne. Mi a véleményetek megvásároljuk majd 
ennyiért? De majd csak akkor, ha a bérlő kiköltöztetését elkezdik, és majd visszatérünk 
rá. Én javaslom a megvásárlását.  
 
Léka János képviselő – Szerintem a megvásárlást hagyjuk függőben, míg nem üres az 
ingatlan, és térjünk rá vissza.  
 
Radó Tibor polgármester - Aki egyetért az elhangzottakkal, és azzal hogy elkezdjem a 
tárgyalást és majd visszatérünk rá, kérem, szavazzon. Megállapítom, hogy 5 fő 
egyetért, Tószegi tartózkodik.  
 
A képviselőtestület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, Józsa A. u. 27. sz. alatti ingatla n megvásárlási szándéka  
 
95/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvaros, József A. u. 
27. sz. alatti ingatlant üresen meg kívánja vásárolni.  
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az üggyel kapcsolatos 
eljárás előkészítésére, majd a napirend testület elé történő ismételt 
előterjesztésére.   
 
Felelős: polgármester 
Határidő: bentiek szerint  

 
- Döményné Pintér Gabriella kérelme 

 
Radó Tibor polgármester – Tájékoztatlak benneteket, hogy Döményné Pintér Gabriella 
kérelemmel fordult a képviselőtestülethez, mely szerint a 4 gyermeke beiskolázásához 
segítséget kér, akiket egyedül nevel. Ismerjük a helyzetét, megfontolandó a dolog, hisz 
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alkalmazottunk, közfoglalkoztatott. A polgármester saját hatáskörében adhat 
támogatást, így én 30.000 Ft-ra gondoltam, melyre a rendelet lehetőséget ad. Kérem, 
vegyétek tudomásul bejelentésemet és döntésemet, melyet tájékoztatásnak szántam. 
 

- Pitvaros, Rákóczi utcai ingatlan megvásárlásának üg ye 
 

Radó Tibor polgármester – Kertvásárlási lehetőséget ajánlottak fel az önkormányzat 
részére a Rákóczi utcában.  Cződör Róbert volt pitvarosi lakos kéri az önkormányzatot, 
hogy vásárolja meg az ingatlant. A szülőké az ingatlan haszonélvezeti joga, de az övé 
1/1 tul. arány és a területe 1800 m2. Az ingatlan be van kerítve, be van művelve jelenleg 
is. Felajánlotta a rajta lévő kukoricát is, de nem élnék vele, annak ellenére, tudom 
távolról nehéz a tulajdonosnak intézni a betakarítást.  
 
Makó Sándor képviselő – Jó helyen van és közelebb is, mint az eddigi telkek, amiket 
azonban eddig sem műveltünk rendesen. Nem nagyon kellene már vásárolnunk pont 
ezért több ingatlant, mert hasznot nem hoznak, csak visznek. Nem kellene elfogadni a 
felajánlást a megvételre vonatkozóan. Mindenki adja el, ahogy tudja az ingatlanát.  
 
Radó Tibor polgármester – Nem csak veszünk, el is adunk ingatlanokat, amelyeket 
mindjárt előterjesztek. Aki egyetért az ingatlan megvételével, kérem, szavazzon. 
Megállapítom, hogy 4 igen szavazat és 2 tartózkodás van.  
 
A képviselőtestület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, Rákóczi u. 64/a. sz. ingatlan megv ásárlása 
 
96/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Cződör Róbert 
Pitvaros, Rákóczi F. u. 54/a. szám alatti lakostól, mint 1/1 tulajdonostól -
Cződör Gyula és Cződör Gyuláné ugyanottani lakos haszonélvezőktől - a 
Pitvaros, Rákóczi u. 64/a. szám alatt lévő, 544/2 hrsz-ú, 1800 m2 kivett 
művelési ágú ingatlant összesen  216.000 Ft összegű vételárért 
megvásárolja.  
 
Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés 
ügyvéd általi elkészíttetésére és a szerződés aláírására.  
A vételár összege az ez évi költségvetésében rendelkezésre áll. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  
Értesül: eladó 
   Közös Hivatal pénzügy 

 
- Pitvaros, Dózsa utcai ingatlan eladása  

 
Radó Tibor polgármester – A Dózsa Gy. u. 166/2. szám alatti 1525 m2 területű ingatlan  
1/1 arányban önkormányzati tulajdonú. Szépe Laci szeretné megvásárolni, aki már 
bérel a szomszédságban területeket gazdálkodás céljára. A Dózsa utca ezen részén, 
amúgy is ő gazdálkodik.  120 Ft/m2-es eladási árat javaslok itt is. Ez az ingatlan nincs 
bekerítve.  
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Makó Sándor képviselő – Tőlem mehet.  
 
Szabó Attila képviselő - Egyetértek, vegye meg.  
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért az előterjesztésemmel, miszerint eladjuk az 
ingatlant Szépe Lászlónak, kérem, szavazzon. 6 igen.  
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, Dózsa u. 33. sz. ingatlan eladása Szépe Lászlónak 
 
97/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvaros, Dózsa u. 
33. számú, 166/2 hrsz-ú, 1525  m2 területű, kert művelési ágú ingatlant 
eladja Szépe László Pitvaros, Dózsa Gy. u. 39. sz. alatti lakosnak.   
 
A képviselőtestület az ingatlan eladási árát 120 Ft/m2-es egységáron 
határozza meg, mely az adásvételi szerződés megkötésével egyidejűleg 
kerül kifizetésre az önkormányzatnak.  
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés 
aláírására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: bentiek szerint 
Értesül: Közös Hivatal Pénzügy 
    Vevő 

 
- Pitvaros, Ady E. utcai kert ingatlanok eladása  

 
Radó Tibor polgármester – Az Ady Endre utcában a vasútállomásnál 4 ingatlan van, 
amelyeket Pribelszki Tamás szeretne megvásárolni. Ő már vett ott korábban is tőlünk 
ingatlant. A 642, 643-644 hrsz-ú ingatlanokról van szó, melyek egymás mellett vannak, 
továbbá a 648 hrsz-ú ingatlanról, ami külön van. A 642 hrsz-ú ingatlan 1611 m2-es 
területű, és a többi is körülbelül szinte ugyanennyi. Mindösszesen, olyan 6500 m2-ről 
van szó. Itt is 120 Ft/m2-es eladási árat javaslok. 
 
Szabó Attila képviselő - Jó, rendben.   
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért az előterjesztésemmel, miszerint eladjuk a 
felsorolt ingatlanokat a kialakult eladási árért Pribelszki Tamásnak, kérem, szavazzon. 6 
igen.  
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, Ady E. utcai ingatlanok eladása Pr ibelszki Tamásnak 
 
98/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
642 hrsz-ú, 1611 m2 területű, kert művelési ágú, Pitvaros, Ady E. u. 35. 
szám alatt lévő ingatlant   
643 hrsz-ú, 1618 m2 területű, kert művelési ágú, Pitvaros, Ady E. u. 35. 
szám alatt lévő ingatlant   
644 hrsz-ú, 1816 m2 területű, kert művelési ágú, Pitvaros, Ady E. u. 35. 
szám alatt lévő ingatlant   
648 hrsz-ú, 1579 m2 területű, kert művelési ágú, Pitvaros, Ady E. u. 16. 
szám alatt lévő ingatlant   
eladja Pribelszki Tamás  Pitvaros, Móricz Zs. u. 25. sz. alatti lakosnak.   
 
A képviselőtestület az ingatlan eladási árát 120 Ft/m2-es egységáron 
határozza meg, mely az adásvételi szerződés megkötésével egyidejűleg 
kerül kifizetésre az önkormányzatnak.  
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés 
aláírására.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: bentiek szerint 
Értesül: Közös Hivatal Pénzügy 
    Vevő 

 
- Pitvarosi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat kérelme sátorvásárláshoz  

 
Radó Tibor polgármester – A nemzetiségi önkormányzat ülésén vettem részt, ahol 
elhangzott a sátorvásárlási lehetőségének ügye, miszerint a Provita segítené ezt a 
kezdeményezést. A nemzetiségi önkormányzat alumíniumvázas rendezvénysátort 
kíván vásárolni, melyre 200.000 Ft-ot tud áldozni, de ez kevés. Kérik az 
önkormányzatot, hogy járuljon ehhez hozzá további 200.000 Ft-tal, mert így egy 
nagyobb 6x12 m-es aluvázas sátort tudnának vásárolni. Én javaslom, hogy ezt az 
összeget adjuk át átadott pénzeszközként a Provita Segítőszolgálatnak, s a 
nemzetiségi önkormányzat is a Segítőszolgálat részére fizeti be ily módon a 
sátorvásárlásra szánt pénzét. A Provita fogja megvenni a sátrat, s így tulajdonképpen 
mindkét önkormányzat, továbbá a segítőszolgálat is a település rendezvényeire fogja 
hasznosítani a sátrat.   
 
Lehoczki Anna elnök - A szlovák önkormányzat 2010-ben 100.000 Ft-ért sátrat vásárolt, 
mely időközben tönkre ment. Most van pénzünk erre, ezért jó volna megint vásárolni 
egy sátrat, így nem kell bérelni magas bérleti díjért, mint ahogy kellett most a falunapi 
rendezvényen, aminek bérlése 100.000 Ft-ba került. Ha az önkormányzat nem járulna 
hozzá a sátorvásárláshoz, akkor is veszünk sátrat, csak akkor silányabbat tudunk venni. 
Érdemes együtt gondolkodnunk, hiszen a sátrat mindenki használhatná a településen.  
 
Szabó Attila képviselő – Részemről rendben.  
 
Tószegi Gyula képviselő – Ha a két önkormányzat venné meg, akkor vagyonleltárilag 
nem lehetne nyilvántartani a sátrat.  Rendben van, hogy a Provita kapja meg a 
támogatást átadott pénzeszközként, úgyis közösen használjuk a sátrat.  
 
Radó Tibor polgármester – Aki egyetért az előterjesztésemmel, miszerint 200.000 Ft-ot 
adjunk át a Provita Segítőszolgálathoz a sátorvásárlásához, kérem, szavazzon. 6 igen.  
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A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Provita Segít ő Szolgálat részére pénzeszköz átadás sátorvásárlásh oz 
 
99/2016. (IX.1.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Provita Segítő 
Szolgálat részére 200.000 Ft-os támogatást biztosít alumíniumvázas 
sátorvásárláshoz átadott pénzeszközként.  
 
A támogatás összege az ez évi költségvetésben rendelkezésre áll a civil 
szervezet támogatása keret címén.    
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  
Értesül: Közös Hivatal Pénzügy 
  

Radó Tibor polgármester – Tájékoztatlak benneteket, hogy megjelent a KÖFOP-1.2.1-
VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer országos 
kiterjesztéséhez pályázati felhíváshoz kapcsolódóan. Lassan be kellene indítani, ezt is, 
hisz kötelező lesz minden önkormányzatnak.  
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző – Mivel közös hivatal vagyunk, erre a tagönkormányzatok nem 
pályázhatnak, csak a közös hivatalt vezető önkormányzat. A felhívás szerint nekünk a 
második szakaszra, februárban van módunk benyújtani a pályázatot, mivel a négy 
település lakosságszáma összesen 3000 fő feletti. Visszatérünk rá. 
 

- További bejelentések:  
 
Léka János képviselő – Az ivóvíz minőségével kapcsolatban nem volna rossz 
megszondáztatni a lakosságot, hogy elégedettek-e avagy sem vele.  Ne lakosonként, 
hanem lakásonként tegyük ezt. Rossz a víz, csíp, büdös. Ne nyomják le már a 
torkunkon azt, hogy ez jó víz. Csak az a lényeg, hogy fizessünk. 
 
Szabó Attila képviselő - Érezni a víz szagát, én is csak felforralva iszom meg. 
 
Makó Sándor képviselő - Valaki lehet, hogy túlöntötte a fertőtlenítő szert.  
 
Tószegi Gyula képviselő – Igazatok van.   
 
Radó Tibor polgármester – Voltam az ivóvízminőség-javító társulás taggyűlésén, ahol 
többen jelezték ezt a problémát. Én el akarok menni a nagyéri vízmű telepre, látni 
akarom a rendszer működését, és kezdeményezni fogom, jöjjön ki szakember 
bemutatni mindannyiunknak a működést.  Én nem papíralapon szondáztatnám meg a 
lakosokat. Közmeghallgatásra kihívhatnám az Alföldvíz hódmezővásárhelyi divíziójának 
műszaki vezetőjét, hallgassa meg a panaszokat, szembesíteném vele, és letenni elé, 
bemutatva neki a vízmintákat.  
 
Léka János képviselő –  A közmeghallgatáson lennénk majd csak 12-en. A szakember 
úgyis a saját szemszögéből nyilatkozik. Központban lakunk, ahol átfolyik a víz 
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folyamatosan, mégis büdös. Ha nem jó a víz minősége, azt jelezni kell a szolgáltatónak. 
Mondani kell, nem fogadjuk el azt. Ez nem luxus kérés.  
 
Makó Sándor képviselő – Panasszal kell élni.  
 
Radó Tibor polgármester - Érződik a klór a vízen. 60 éves a csővezeték, amik 
telerakódtak üledékkel ezen idő alatt. 4 m3-nyi üledék jött ki. Lövedékes csőtisztítást 
végeztek. Több vegyszert használnak most, ami oldja le a csővezetékről a lerakódott 
üledéket. Ezzel most terhelik a lakosságot. Próbaüzem van december 31-ig, erre 
hivatkoznak.  Más a szabály ezen időszakra és más majd utána, amit alkalmazni kell az 
adalék mennyiségének hozzáadása vonatkozásában. Nagyér és Pitvaros között 
mintegy 5 km-es szakaszon műanyag csővezeték van kiépítve, ami szintén oldódik még 
egy ideig, de ez később megszűnik.  Ezzel is indokolták a kifogásunkat. Ennek a 
csőnek az ízét is érezhetitek az ivóvízen.  
 
Léka János képviselő - Tudom, hogy Nagyéren is ilyen a víz, pedig ott nincs 5 km 
hosszan csővezeték. Ott sincsenek megelégedve a vízminőségével a lakosok. Hívjuk ki 
lakossági fórumra az illetékeseket. Jöjjön ki, mert igenis, nem vagyunk megelégedve az 
ivóvíz minőségével. 
 
Tószegi Gyula képviselő – Láttam, beüzemelték a konténert is, járnak oda vízért az 
emberek.  
 
Szabó Attila képviselő – Nem értem, miért nem a 60 éves rákkeltő eternit csöveket 
cserélték ki inkább a projekt keretében. Azóta, mióta az új vizet kapjuk, a napközi 
konyha levesét nem tudom megenni. 
 
Radó Tibor polgármester – Nekünk 300 m-en keresztül palavizünk volt. Ezt kellett 
kicserélni első körben. Mi van akkor, ha szeptemberben tartanánk lakossági fórumot és 
bevinném ezt az ügyet is. Amikor valaki panasszal felhívja az Alföldvíz Zrt. központi 
számát, kap egy kapcsolási számot az illető, azt rögzítsétek, adjátok át, és erre tudok 
hivatkozni a bejelentésemnél. Szerintem szeptember 23.-a, péntek jó lenne erre a 
lakossági fórumra. 
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző – Szeptember 14-én együttes testületi ülést tervezünk tartani. 
Meglátjuk akkor a többi település képviselőjének mi a véleménye. 
 
Radó Tibor polgármester – Megpróbálok addig telefonálni és időpontot kérni, valamint 
bejutni a nagyéri vízmű telepre. A behajtani tilos táblával kapcsolatban elmondom, hogy 
a Petőfi tér 15.-nél „Gépjárművel behajtani tilos, kivéve engedéllyel” tábla azért került 
kihelyezésre, ne járjanak be a szülők és más sem. A tavalyi évben 2 balesetveszélyes 
helyzet volt. Az az utca szélesség nem arra van, hogy 50 km/óra sebességgel 
rohangáljanak az autók, forduljanak meg, miközben a gyerekek keresztbe mennek át 
rajta.  
 
Szabó Attila képviselő – Van egy javaslatom.  Legyen körforgalom, vagy a másik 
lehetőség, mindkét irányból be lehessen hajtani és a Kiss J. utcán távozzon az autó. 
 
Radó Tibor polgármester – A Kiss J. utca rossz állapotban van. A játszótérnél behajtani 
tilos. Tehát csak a kis iskola felől lehet eljönni az utcából. Megoldás, hogy pl. az 
utcákban lakóknak, az iskolákhoz érkezőknek lesz kiadva engedély. Sem tanárnak, 
sem szülőnek nem engedélyeznék a behajtást. A tér az iskolához tartozik, nem parkoló. 
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Nem az egész utcából tiltottuk ki a járműveket, csak az iskola elöl. A zászlótartó 
árbocokat is ezért vettük ki a szobor mellől, hogy meg tudjanak fordulni az autók.  
 
Makó Sándor képviselő – Ne kapjanak behajtási engedélyt a konyhai dolgozók sem. 
 
Szabó Attila képviselő – Arról már nem is beszélek, hogy ha Tótkomlósra akarok menni 
nagygéppel, akkor más irányba kell mennem, mert nem férek el a körforgalomban. 
 
Léka János képviselő – Bálázóval én sem férek el itt elmenni a fő úton. Közel állnak 
meg egymás mellett az autók. Elférnének azok, csak nem állnak le rendesen. Van 
például egy szülői értekezlet, és van vagy 40 autó. Az óvoda előtt muszáj 2 
mozgáskorlátozottaknak fenntartott parkoló, mikor mindig üres? Lehetne még tovább 
csinálni parkolókat.  
 
Makó Sándor képviselő – Csak egyik oldalon parkoljanak. Rosszul állnak meg az autók, 
volna pedig hely.  
 
Radó Tibor polgármester – További parkoló építéshez kevés a térkövünk. Cződör 
Attilával megpróbálunk valami jó megoldást találni. Bejelentem, hogy október 2.-án a 
művelődési háznál az Idősek Világnapja alkalmából a nyugdíjasklub megvendégelné a 
falut. Kb. 100 kg húsról van szó, amit megfőznek és kiosztanának. A közalapítványtól 
jött beadvány, melyben a Petőfi tér padjainak festéséről van szó. A szülők lefestenék 
azokat. Azon munkásoknak, akiket megkértem többször és megbíztam a padok 
leszerelésével, csiszolásával, festésével és visszahelyezésével, megmutattam ezt a 
levelet. Tánczos Mihálynak legalább 3-szor mondtam, hogy ezt meg kell csinálni. Volt 
olyan pad, hogy olyan korhadt volt, hogy szétcsavarozás közben szétesett. Szeptember 
15-re kész lesz, garantálom. 
 
Makó Sándor képviselő - Felelőst kell keresni, miért nem végezte el a munkát, hisz 
pénzért alkalmazunk embereket.  
 
Szabó Attila képviselő – Volna egy javaslatom, miszerint ha a szülők lefestenék a 
padokat, fessék, mi meg vegyük meg a festéket.  
 
Léka János képviselő – Nem értem, miért kell minden padot szétszedni, azt is ami jó, 
behozni és visszavinni, mert így nem oda kerül vissza, ahol volt. Csak összevissza 
furkálják. Ilyen emberekkel akarunk mi kft.-t alakítani és hasznot húzni? A 
csatornázásról nem is beszélek. Nincs munkafegyelem.  
 
Radó Tibor polgármester – Ha helyben festjük a padokat, akkor őrizni kell, vagy 
beleülnek a festékbe. Két csavar tart egy padot, van áram benn, le lehet csiszolni. Így 
lehet optimalizálni a munkafolyamatot. A csatornavasakat máshová tettük, változik a 
vízelvezetése. Ezért nem úgy szerelték vissza festés után, ahogy volt. Más dolog, ha 
otthon csinálunk ilyesmit. Amennyiben nincs más bejelenteni való részetekről, akkor 
lezárnám a rendkívüli testületi ülésünket, köszönöm szépen.  
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Kmft. 
 
 
 
 
 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester  jegyző 
 
 
 
 
 
 
              Tóth Tibor                                                                             Szabó Attila   
 jkv. hitelesítő      jkv. hitelesítő 


